



Procurement Services / Services d'approvisionnement  
Procurement Hub – Ottawa / Centre d'approvisionnement – bureau d'Ottawa  
200 Kent St. / 200, rue Kent  
Ottawa Ontario K1A 0E6

**September 25, 2023 / Septembre 25, 2023**

**Subject / Objet : REQUEST FOR PROPOSAL / DEMANDE DE PROPOSITION  
# 30004481**

**Addendum N° 3**

Further to the above-mentioned Request for Proposal documentation previously forwarded to your firm, Addendum N° 3 is hereby issued.

**Question and Response :**

Further to the above-mentioned Request for Proposal, please find below the following question received to-date and DFO's response.

**Q1.** Request you to confirm whether we can submit " Corporate Customer Reference " instead of " Federal Govt/Any other govt experience

**R1.** Federal Government or other government experience is a mandatory requirement of this request.

**Q2.** Would you allow us to submit a bid to offer language training in French only?

**R2.** Our requirement is for a company that has experience with and can provide training in both official languages.

**All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged.**



### **Addenda n° 3**

Pour faire suite à la documentation d'accompagnement de l'appel d'offres susmentionné transmise à votre entreprise, l'Addenda n° 3 est émis.

#### **Question et réponse :**

Concernant la demande de proposition susmentionnée, veuillez voir la question reçue à date et la réponse du MPO ci-dessous.

**Q1.** Nous vous demandons de confirmer si nous pouvons soumettre une « référence client d'entreprise » au lieu de « expérience du gouvernement fédéral/toute autre expérience gouvernementale ».

**R1.** Une expérience au sein du gouvernement fédéral ou dans un autre gouvernement est une exigence obligatoire de cette demande.

**Q2.** Nous permettriez-vous de présenter une soumission afin d'offrir une formation linguistique en français seulement?

**R2.** Nous recherchons une entreprise qui possède de l'expérience et peut offrir une formation dans les deux langues officielles.

**Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées.**